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مهناز افشار پیامی در توییتر را بازنشر کرده بود که ادعا میکرد یک روحانی از زنان ایرانی خواسته به صیغه نیروهای حشد

شعبی درآیند.

با اعلام سخنگوی قوه قضاییه؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، غلامحسین اسماعیلی، سخنگوی قوه قضاییه در ارتباط با پستهای اخیر مهناز افشار در توئیتر گفت:

«آنچه که از طریق مرجع قضایی اتخاذ شود ما اعلام میکنیم و تا امروز در رابطه با این فرد تصمیم خاصی گرفته نشده
است.»

پیش تر، جواد جاویدنیا، معاون دادستان از بررسی توییت مهناز افشار و ارتباطش با قتل روحانی همدانی خبر داده بود.

مهناز افشار پیامی در توییتر را بازنشر کرده بود که ادعا میکرد یک روحانی از زنان ایرانی خواسته است که به صیغه نیروهای
حشد شعبی که در استان خوزستان مستقر شدهاند درآیند.
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